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Mødeleder: Anne. Referent: Morten 
 
Dagsorden 

 Beskrivelse 
1. Dagsorden 

 
Rammer for mødet  
 

2. Budget Fremlæggelse af budget 2024 
 
Budget for Beder Skole fremlægges af Gitte Bodil Kristensen, adm. 
leder og Gitte Viborg, adm. medarbejder 
 
Budgettet rummer mulighed for at justerer undervejs og tager højde 
for løbende ændringer 
  
Generelt er der overensstemmelse mellem tildelt og brugte midler til 
specialklasseområdet 
 
Inventar er justeret for at prioriterer til løn – stor set er der skiftet 
møbler ud i alle klasser de sidste år, samt der er investeret i nyt 
udendørsinventar 
 
Udgifter til ny kantinegård forventes at være meget små. De tildelte 
fondsmidler dækker 
 
Godkendelse af budget på næste møde, når de nyeste tal og justeringer 
er opdateret 
 

 
3. Orientering fra 

skoleledelsen 
 
Formål: 
Kort orientering om 
aktuelle områder. Ikke 
plads til diskussion. 
(Punkter der kræver 
mere, sættes på et 
kommende møde) 
 

▪ Økonomi 
Se budget 

▪ Kantinegård 

Byggetilladelsen er godkendt uden anmærkning. Processen med at 

finde håndværkere pågår. 

 
Sparring til Anne Dissing 
Sparringsmøde med fokus på at gøre skolerne i Aarhus grønnere. 
SB vil gerne stille rep. til rådighed. Peter melder sig 
Onlinemøde på halv time 
 
P-møderne 
Lars har været på p-møder for personalet og orienteret omkring 
klynge, Nest, sygemeldinger, bæredygtigt ledelse. Dette for at dele 
de opgaver og udfordringer vi står med fælles  
Dette blev positivt modtaget blandt personalet 
 
Klyngen Beder Malling 
En lille klynge med Beder og Malling skoler, dagtilbud og 
UngiAarhus 
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Fokus på segregering og overgange. Der vil være 5 møder det 
næste år. Beder Skole er ikke med i oprettelse af de kommende 
+klasser næste skoleår 
 
Sne 
Udfordring når personale ikke kan møde frem grundet sne. 
Udmeldingen centralt fra er at alle skal møde på arbejde eller blive 
hjemme med løntræk.  
Der er lavet fællesudmelding i samarbejde med MED-udvalget 
 

2. Beslutninger/ 
Kvalificeringer af 
beslutninger og evt. 
beslutninger om videre 
processer 
 
Formål: 
Punktet skal munde ud 
i konkrete anbefalinger 
fra skolebestyrelsen og 
i eventuelle 
handlingsplaner og 
nedsættelse af 
arbejdsgrupper fra 
skolebestyrelsen. 
Det er afsat tid til 
kvalificering 
 

Dialogmøde 24. april 
- Tema, form, rollefordeling. Beslutning udskydes til 22.2.  
Forslag til temaer: 
Forventningssamarbejdet – hvordan lykkedes vi som fælles skole.  

      Sammen om Beder Skoles værdier 

      Hvad laver en skolebestyrelse? 
 

Skolebestyrelsesvalg 2024 
På valg: Amalie, Stine, Peter.  
Næste møde laves en proces for valget. Rep. på valg tilkendegiver sit 
kandidatur til næste møde. Anne kontakter Stine 
 
Forældrehenvendelse om SFO-tilbud i relation af skærmforbrug og 
legeaftaler 
Henvendelsen drøftes og Princip for digital trivsel/dannelse 
genbesøges. Peter svare på henvendelsen. 
  
 
Principiel behandling af skærmbrug i undervisning 
(forældrehenvendelse) 
Henvendelses behandles principielt.  
Lars giver på henvendelsen svar i henhold til Princippet om brug at it i 
undervisningen. 
 
 
 
 

3. Ordet er frit 
 

Formål: 
At alle medlemmer har 
mulighed for at 
orientere om evt. 
henvendelser eller 
andet af relevans for 
bestyrelsen 

 

Mad på bordet:-) 
 
Medarbrep. i SB – er der stadig søgning? Rasmus spørger  
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4. Principper x 2 
 
Formål: 
Princip for 
sammensætning af 
skolebestyrelsen og for 
fællesarrangementer 
behandles igen med 
henblik på endelig 
godkendelse 

 

Genbehandling og endelig vedtagelse af: 
- Sammensætning af skolebestyrelsen 

Godkendt 
- Skolerejser etc. 

Godkendt 
 

5. Flere i folkeskolen 
 
Formål: 
Fælles drøftelse af 
vandringsstatistikken 
for Beder Skole med en 
reference til resultatet 
for Beder Skole i Den 
landsdækkende 
brugertilfredshedsund
ersøgelse. Endelig 
gives kvalificerende 
indspark til, hvordan 
Beder Skole vil arbejde 
med Aarhus 
Kommunes ’Flere i 
Folkeskolen 

 

Vandringsstatistik  
Udgår grundet fravær 
 
Flere i Folkeskolen 
Skal præsenteres for SB og SB skal komme med en anbefaling.  
Udskydes til næste møde. Jakob kigger på rapporten og kommer med 
anbefaling til den 22.2 
 
 
Den landsdækkende brugertilfredshedsundersøgelse 
 
 

6. Punkter til kommende 
møder 
 
Formål: 
Hvad skal prioriteres 
til de kommende 
møder? 
 

- Udskolingens rygte – 22.2 
- Besøg af PPR i forhold til Nest – 22.2 
- Drøftelse af ændrede pausetider? Dilemmaer – 21.3 
- Nest 
- Nyt skoleår (ringetider, Nest, budget, bemanding etc.) – 21.3 
- Dialogmøde 24. april – 22.2 
- Tema, form, rollefordeling – 22.2 
- Flere i folkeskolen – drøftelse og anbefaling fra SB – 22.2 
- Hvordan repræsenteres elevrepræsentanter i SB – 22.2 
- Flere medarbejderrepræsentanter 
- Fleksibel mødetid og senere ringetider i udskoling(drøftelse) – 

21.3 
- Det sociale arrangement i SB, status på 5.4 – 22.2 
- Udtalelse om strategi for Chrome Books 0. 4. klasse 

 
 

7. Eventuelt 
Opsamling på tidligere 
punkter 

 

https://detvigoer.aarhus.dk/faellesskaber/medborgerskab/flere-i-folkeskolen/
https://sum.dk/indenrigs/kommunal-og-regionaloekonomi/landsdaekkende-brugertilfredshedsundersoegelser-btu/brugertilfredshedsundersoegelse-af-folkeskole-og-sfo
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Formål: Hvad mangler 
vi at afslutte fra 
dagens møde? 
 

 

 


